
 

Datum: 6. 6. 2023 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ STRAVOVACÍ KOMISE ARTER 

CATERINGOVÝ SERVIS S.R.O. 

 

Účel jednání: Zhodnocení činnosti koncesionáře Arter cateringový servis s.r.o. z hlediska kvality 

stravování 

Místo:   Školní jídelna Sokolská 

Přítomni: Josef Rožánek (Arter), Anděla Obrátilová (Arter), Lucie Haviarová (Arter), Hana 

Špačková (město), Petr Dušek (OŠK), Petra Němečková (OŠK), Martina Pečínková 

(rodič), Hana Koubková (MŠ Kuřátko), Klára Dvořáková (MŠ Zahrádka), Eva Dvořáková 

(4. ZŠ), Pavel Bednář (1. ZŠ), Iveta Závodská (DPS), Dalibor Dudek (3. ZŠ) 

 

Začátek jednání:  11:00 

Konec jednání:   12:00 

 

Místostarostka - H. Špačková  

- Přivítání všech přítomných. Informace o výsledku koncesního řízení. Ještě probíhá lhůta na 

podání námitek.  

MŠ Větrník – Hana Bárová 

- politování, že spolupráce končí kvůli stěhování osazenstva Větrníku zpět do Srdíčka 

- začátek spolupráce byl trochu složitější než si všichni (děti i zaměstnanci) zvykli 

- nakonec všichni s Arterem velice spokojeni 

Martina Pečínková – rodič 

- ve 3. ZŠ – stížnost na obsluhu (1 osobu) 

- projekt „Máme to na talíři“ – je důležité, jak se jídlo dětem podá – leták předaný paní 

Obrátilové 

- nabídka půjčení přístroje na měření obsahu soli 

MŠ Kuřátko – Hana Koubková 

- pochvala a poděkování za výbornou spolupráci 

- výborné pečené koláče atd. 

MŠ Zahrádka – Klára Dvořáková 

- pochvala chutných jídel a pomazánek 

 



4. ZŠ – Eva Dvořáková 

- pochvala pečení, salátů a kompotů 

- požadavek na přimaštění brambor 

- nedostatek židlí – řeší se  

- chvála kuchařek – jsou milé na děti 

1. ZŠ – Pavel Bednář 

- vzkaz od paní Horníkové – jídlo při ochutnávce – perfektní, žádná stížnost 

- chvála kompotů, ale bohužel jsou stranou a děti si je neberou 

- chvála zaměstnanců – když se něco rozbije, tak je to okamžitě uklizeno 

DPS – Iveta Závodská 

- jsou velmi šťastni, že Arter snad zůstává 

- se vším spokojenost 

- nadšení z větších porcí 

- chvála pana řidiče 

2. ZŠ – pan ředitel se nemohl zúčastnit, ale vzkazuje následující: 

- někdy jsou menší porce pro děti i učitelky 

- jednou byla 1 paní kuchařka na dítě nepříjemná 

- jinak spokojenost 

Místostarostka – Hana Špačková 

- na město nepřišla žádná připomínka/stížnost 

Arter, cateringový servis – Anděla Obrátilová, Lucie Haviarová, Josef Rožánek 

- snaží se, aby byli všichni spokojeni 

- 2 x týdně ovocné a zeleninové saláty + pečou 

- na září chystají novinky 

- požádají školy o seznamy dětí 

- budou rozesílat info pro prvňáky 

- rodiče si budou chodit jen pro čipy 

- přístroj na měření obsahu soli mají již zakoupený 

DEGUSTACE 

Polévka:  Zeleninový vývar s pohankou 

1.   Vepřové nudličky po lovecku, dušená rýže 
2.  Těstovinový salát se sušenými rajčaty na studeno 
3.   Fazolky na smetaně, brambor, vejce 

Vše vynikající, bez připomínek. 
 
Další jednání stravovací komise bude na podzim 2023 v jídelně 3. základní školy u Říčanského lesa. 
 
Zapsala: Petra Němečková 
 


